
Beferat fra ordinær

Generalforsarnling i Jarnrnerbugt Bådelag.

Lørdag derr 15. februar ?O25. kl. IO.OO

I Havbådehuset.

27 medlemmer og 3 indbudte gæster deltog i generalforsamlingen.

I)agsorrlen. fteferat.
VaIg af dirigcnt. Bestyrelsen foreslår Bent Kjeldgård, som vælges.

Dirigenten indleder med at konstatere at
generaiforsamlingen er lovlig indkaldt, og dagsordenen er
ifølee bådlaeets vedtæster.

Forrnandens beretning. Beretningen blev gennemgået af Erich Borup, og den
godkendes. Beretningen vedhæftet som fil, og bliver lagt
på Han Herred Havbådes hiemmeside.

Iegprskabsaf Iæggelse. Regnskabet, der var sendt ud til alle medlemmer inden
generalforsamlingen, bliver gennemgået af kasserer
Morten Bach. Indtægter 77.389 kr. Udgifter 91.946kr.
Indestående åben konto 45.846 kr. Lukket konto 78.692
kr. fusag til underskud skyldes primært mange
reparationer og nyanskaffelser. Regnskabet godkendes.

Behandling af indkornne
forsla4.

Der er ikke indkommet nogen forslag.

Fastsættelse af;

kontingent for
inde-være,nde år-

Bestyrelsen foreslår uændret kontingent på 1000 kr. om
året. Dette vedtages. Kontingentet til HHH er uforandret
200 kr. for enkeltmedlemsskab og 300 kr. for
familiemedlemsskab.

Godkendelse af budgei. Budgettet, der var udsendt til alle medlemmer inden
generalforsamlingen, bliver gennemgået af Morten Bach.
Budgettet godkendes.

Volg af 3
bestyrelsesrnedlcrnrner *
2 suppleanter.
På valg til beetyrelsen:
Per Hansen, Søren Luxhøj og
Erich Borup

Tll suppleanter: Anne
Mette Komum og Mariette
Lansbak.

Per Hansen og Erich Borup er villig til genvalg. De
vælges.
Søren Luxhøj ønsker ikke genvalg. Bestyrelsen foreslar
Mariette Langbak, der vælges.

Anne Mette Kornum er villig til genvalg som suppleant,
og vælges.
Bestyrelsen foreslår Henning Henriksen som suppleant,
og han vælges.

Valg af revisor *
suppleant.
På valg til revisor: Søren

Nielsen.

Søren Nielsen påpeger problematikken i en korte
armslængde i forhold til at hans kone nu er medlem af
bestyrelsen. Generalforsamlingen har ingen indvendinger,
og han vælges.



Til suppleant: Espen

Esnensen.

Espen Espersen modtager genvalg, og vælges.

Rve-ntnelt. Søren Nielsen fortæller om et regnskabssystem som
kommunen har tilbud om at stille til rådighed for
foreninger. Han anbefaler at bestyrelsen overvejer om
bådlaget skal benytte sig af dette tilbud.
Søren Nielsen orienterer om, at en hjertestarter bliver
placeret udenfor ved indgangen til HHH's udstillingsrum.
Arrangementet fra Hav og Fjord til bord:
N.C. Pedersen påpeger at der i tidligere referat har været
problematiseret i forhold til manglende hygiejne. Det har
stødt nogle medlemmer, de har mistet lysten til at deltage.
Det udtrykkes fra flere sider at det mest er Jammerbugt
bådelag der leverer fisk og arbejdskraft. At det ikke er
rimeligt at vi leverer fisk og krabbekløer, når hummere
bliver betalt for. Det er uvist hvor stor overskuddet har
været. Overskuddet går til Spillelaget. De 15.000 kroner
fra arrangementet omkring Kongestenen var vel kommet
alligevel uden fra Hav og fiord til bord.
Der er ikke afholdt evaluering af arrangementet fra sidste
år trods flere opfordringer fra vores bådelag. Der er netop
indkaldt til formandsmøde, og Erich Borup vil tage med
fra vores generalforsamling, at der ikke er opbakning fra
Jammerbust bådelaq.


